
Skupština Hrvatsko-austrijskog društva Zagreb 
 
Izborna skupština HAD Zagreb održana je 15. prosinca 2011. u prostorijama Hrvatske 
paneuropske unije u Zagrebu. To je bila dvadeseta skupština HAD-a  Zagreb od osnutka 
1991. godin.  Skupštinu su pismeno pozdravili i poželjeli uspješan rad predstavnici 
prijateljskih društava – predsjednica  HAD-a  Rijeka   Jagoda Špalj,   HAD Zagreb-ogranak  
Pregrada, a pridružio se i predsjednik Paneuropske unije prof. dr. sc. Pavao Barišić, te 
ravnateljica Agencije za znanost i visoko obrazovanje RH prof. dr. sc. Jasmina Havranek.  
Akademik Stjepan Jecić koji je do sada vodio Društvo, zahvalio se je na funkciji v. d. 
predsjednika  i  na dugogodišnjem članstvu u Upravnom odboru Društva, te je podnio izvješće 
o radu u proteklom mandatu.  
 Nakon smrti bivše predsjednice prof. dr. sc. Grete Pifat Mrzljak, Društvo se zateklo u 
administrativnim i pravnim poteškoćama zbog nedorečenosti Statuta. Ta je situacija riješena 
polovicom 2010. godine zalaganjem  tada postavljenog v. d. predsjednika akademika Stjepana 
Jecića i tajnice Društva prof. dr. sc. Jasminke Brnjas Kraljević, čime su ponovno uspostavljeni 
normalni okviri poslovanja.   
U protekloj  2011. godini ispunjene su sve obveze prema članovima Društva.  Upravni odbor 
održao je šest sastanaka, a tijekom godine odvijale su se razne aktivnosti – predavanja 
znanstvenika (u suradnji s Rektoratom sveučilišta u Zagrebu, dr. Ivan Mirnik «Počasni 
doktorati Hrvatskog sveučilišta Franje Josipa I. godine 1916.»  i prof. dr. sc. Zoran Jašić 
predavanje pod naslovom «Hrvatska i Austrija partneri u EU «) , koncerti ( sedam koncerata 
mladih umjetnika ), posjeti značajnim izložbama i jednodnevna studijska putovanja ( 
Varaždin, Čakovec, Čazma ). 
 Uslijed nedostatka financijskih sredstava, na žalost nije bilo moguće ostvariti planiranu 
izdavačku djelatnost, koja je vrlo važna funkcija Društva, kao što nisu bila izvediva ni 
pojedina putovanja u Republiku Austriju. Međutim, Ministarstvo vanjskih poslova RH 
pozitivno je ocijenilo program rada Društva, te je u listopadu 2011. odobren zahtjev za 
sufinanciranje našeg rada i doznačena su odobrena sredstva što pruža mogućnost  punog  
zamaha daljnjeg rada HAD-a  Zagreb. 
Akademik  Jecić osvrnuo se na važnu obljetnicu HAD-a, prošlo je 20 godina od osnivanja 
Društva i prve skupštine održane u Hrvatskom narodnom kazalištu u Zagrebu 1991. godine.  
Zahvalio se je svim članovima HAD-a,  napose onima  koji su aktivno sudjelovali  radu 
Društva. 
Na kraju se gospodin Jecić biranim riječima i prigodnim poklonima zahvalio Alidi Poljak, 
profesorici glazbene umjetnosti, koja već dvadeset godina uspješno organizira aktivnosti  
glazbene sekcije Društva, prof. dr sc. Jasminki Brnjas Kraljević, koja već petnaest godina 
vodi tajništvo Društva i mr. sc. Kristini Gamiršek Šnidaršić na dvadestogodišnjem aktivnom 
radu u Društvu,  te Upravnom odboru i glasilima HAD Zagreb. 
 U ime Upravnog odbora i cijelog  HAD-a Zagreb, tajnica gospođa Jasminka Brnjas Kraljević 
zahvalila se gospodinu Stjepanu Jeciću na  njegovom aktivnom radu  u Društvu od samog 
osnutka 1991., tijekom kojega je šesnaest godina vršio dužnost dopredsjednika, a potom i v. d. 
predsjednika Društva,  predavši mu na poklon sliku  «Lopoči» ( ulje na platnu  ) akademskog  
slikara Dade Tomića iz Vukovara. 
 
Nakon što je Nadzorni odbor Društva razriješio dužnosti v. d. predsjednika, sve članove 
Upravnog i nadzornog odbora, pristupilo se proceduri izbora novog predsjednika HAD-a 
Zagreb, koju je vodila mr. sc. Ranka Franz Stern,  predsjednica Izborne komisije Društva. 
Na objavljeni natječaj za izbor novog predsjednika HAD-a Zagreb prijavio se je samo jedan 
kandidat - dr. sc. Neven Žarković, znanstveni savjetnik Instituta Ruđer Bošković i dosadašnji 
član Upravnog odbora HAD-a Zagreb. Izbor je izvršen javnim glasovanjem u kojem su 



sudjelovali svi prisutni članovi Društva, te je dr. sc. Neven Žarković izabran jednoglasno za 
novog predsjednika HAD-a Zagreb na četverogodišnji mandat. Nakon što se je zahvalio na 
povjerenju i primljenim  čestitkama dr. sc. Neven Žarković održao je govor u kojem je izložio 
svoje viđenje nastavka rada HAD Zagreb  
U nastavku rada skupštine predloženi su članovi novog Upravnog i Nadzornog odbora kako 
slijedi: 
Upravni odbor 
Dr. sc. Neven Žarković u funkciji predsjednika UO, te članovi Alida Poljak dipl. prof., mr. sc. 
Ranka Franz Stern, mr. sc. Kristina Gamiršek Šnidaršić, mr. sc. Dubravka Kunštek, Neda 
Matasović, Andrea Pifat Sulejmanović mr. ph., Gabrijela Karaica dipl. ing, Ivica Malčić dipl. 
ing. i mr. sc. Marijan Tomaš. 
Nadzorni odbor 
Akademik Stjepan Jecić, predsjednik Nadzornog odbora, te članovi Veronika Kumić i Vlasta 
Temmer. 
Svi predloženi članovi pojedinačno su jednoglasno odobreni javnim glasovanjem. 
Posljednja točka rada Skupštine bila  je prijedlog dopune i izmjene spornih članaka 27. i 28. 
statuta HAD-a Zagreb, koji je jednoglasno odobren. 
Nakon završetka radnog dijela godišnje skupštine održan je koncert. Uživanje u izvođenju 
djela Rahmanjinova i Spohra  prisutnim su pružili: TinGabrić , glasovir; Antonio Boghojević, 
bariton; Ana Tomšić, violina i Lucija Bašić, glasovir. 
Skupština je završila veselim domjenkom. 
 
 


